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Loosbroek, 24 april 2020

Aan: De gemeenteraad van gemeente Bernheze

Betreft: Reactie omwonenden op Raadsvoorstel ‘Tennispark Loosbroek’ van 14 april 2020

Geachte gemeenteraad,

Hierbij ontvangt u, namens de omwonenden, een reactie op het raadsvoorstel met betrekking tot de 
tennisbanen in Loosbroek en ter aanvulling op onze brief van 5 april 2020. Onderstaand leest u 3 redenen 
waarom de raad  wat ons betreft niet kan instemmen met het collegebesluit. Dit mocht u een andere mening 
hebben over het door SiL ingediende Plan Z. Wij vragen uw begrip voor onze toenemende frustratie.

 1.       Overlast

Dorpsgenoten, vrijwilligers, familie, buren en vrienden die nieuwe tennisbanen én een korfbalveld willen 
aanleggen óp je erfgrens of op enkele meters daarvan. Dat op de toch al meest overlastgevende plek in 
Loosbroek (Lunenburg, school, parkeren, evenementen). Daar gaan je woongenot en je privacy, naast het 
waardeverlies van de huizen. Terwijl er ook een door u, als raad, gewenst en veel goedkoper alternatief is. 
Hoe legt u het creëren van tweespalt in een klein dorp uit als tennis juist voor de leefbaarheid bedoeld is?

2. Het proces

De wethouder schofferen, de kaders van de gemeenteraad negeren, plannen als een gegeven presenteren in 
plaats van een dialoog voeren met omwonenden. En een amendement, waar overigens de politieke partijen 
geen eenduidige uitleg over konden geven, naast je neerleggen door een bij de omwonenden onbekend plan 
in te dienen. Is dat de manier waarop je in Bernheze je plannen doorgedrukt krijgt?

3. Financieel

Maar liefst € 580.000,00 gemeenschapsgeld uitgeven, waarbij de investering voor tennis zo’n € 222.000,00 
bedraagt en er € 358.000,00 onnodig wordt uitgegeven om het sportpark te verbouwen. Kapitaal vernietigen 
door het korfbalveld  af te breken en verplaatsen, een nieuw voetbalveld in te richten, enzovoort. Dat terwijl 
tennis en samenwerking net zo goed kan op de door de raad aangewezen plek. Hoe wilt u dat uitleggen?

Maatschappelijke impact

Waarom krijgt de door de raad gewenste plek voor de tennisbanen, naast het hoofdveld en bij het 
korfbalveld, geen serieuze kans? Hoe wilt u Plan Z uitleggen en verantwoorden aan de inwoners van 
Loosbroek en Bernheze? Welk precedent schept de raad hiermee? Wordt dit een blauwdruk voor het 
oprichten van een nieuwe sportclub en samenwerking tussen clubs in Bernheze?

U wilt zichzelf vast in de spiegel aan kunnen blijven kijken. U kunt zich dan niet verschuilen achter een 
‘onzorgvuldig proces’ of een ‘ongelukkige gang van zaken’. Wat is de politiek waarmee u zichzelf wilt 
verenigen? Is dit waar uw partij voor staat?

Hartelijke groeten,

Fam. C. Gloudemans, fam. J. Lunenburg – Van de Rakt, N. Lunenburg, fam. J. van Langen, 
fam. J. van Tiel, fam. J. Lunenburg – Van Dijk, fam. M. van der Wielen, fam. W. Heerkens, 
fam. W. Smits, fam. P. van den Hurk


